Moscow
One of the world's great cities, Moscow (Russian Moskva) is the capital of Russia. Since it was first mentioned in chronicles of 1147, Moscow has played a vital role in Russian history; indeed the history of the city and of the Russian nation are closely interlinked. Today Moscow is not only the political centre of Russia but also the country's leading city in population, in industrial output, and in cultural, scientific, and educational importance. For more than 600 years Moscow has been the spiritual centre of the Russian Orthodox Church. 

The capital of the Union of Soviet Socialist Republics (U.S.S.R.) until its dissolution in 1991, Moscow attracted world attention as a centre of Communist power; the name of the seat of the former Soviet government and successor Russian government, the Kremlin (Russian Kreml), became a synonym for Soviet authority. The dissolution of the U.S.S.R. brought economic and political change, along with a degree of uncertainty over the future, to the city. Moscow covers an area of about 386 square miles (1,000 square kilometres), its outer limit being roughly delineated by the Moscow Ring Road. Most of the area beyond this highway has been designated as a Forest-Park Zone, or greenbelt.

Перевод текста: Moscow 

Один из всемирных больших городов, Москва (российская Москва) - капитал России. Так как это было сначала упомянуто в хрониках 1147, Москва играла жизненную роль в российской истории; действительно история города и российской нации близко связана. Сегодня Москва не только политический центр России но также и ведущего города страны в населении, в объеме промышленного производства, и в культурной, научной, и образовательной важности. В течение больше чем 600 лет Москва была духовным центром Русской православной церкви. 

Капитал Союза Советских Социалистических Республик (СССР). до ее роспуска в 1991, Москва привлекла мировое внимание как центр Коммунистической власти; название места прежнего советского правительства и правительства русского преемника, Кремль (российский Kreml), стало синонимом для советской власти. Роспуск СССР принес экономическое и политическое изменение, наряду со степенью неуверенности по будущему, к городу. Москва покрывает область приблизительно 386 квадратных миль (1 000 квадратных километров), ее внешний предел, примерно очерчиваемый Московской Кольцевой Дорогой. Большинство области вне этого шоссе определялось как Зона Парка леса, или зелёная зона.

